
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 26. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 193
Vil ministeren redegøre for, hvad der ligger til grund for, at man i første om-
gang forsøgte at etablere behandlingsformen MultifunC, som er en særlig be-
handlingsform, som koster 3 gange så meget som lignende institutioner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod Poulsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod.Poulsen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Maja Panduro
formand
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